
De Commissie gaat haar voorstel voor de verlenging van glyfosaat heroverwegen 

Het EU-bestuur heeft op 20 september een ontwerpverordening aan de lidstaten voorgelegd, waarin 

wordt voorzien in de hernieuwde goedkeuring van glyfosaat voor de EU-markt na 15 december van 

dit jaar, wanneer de huidige goedkeuring afloopt. 

Als de verordening wordt aangenomen, zal dit betekenen dat het controversiële herbicide – het 

meest gebruikte herbicide in de EU – de komende tien jaar in de gewasbescherming in de hele EU 

kan worden gebruikt, ondanks uiteenlopende opvattingen over de impact van glyfosaat op de 

gezondheid en het milieu. 

Het voorstel kan echter alleen aangenomen worden met groen licht van een gekwalificeerde 

meerderheid van de lidstaten. In de praktijk betekent dit een combinatie van 55% van de lidstaten 

die vóór stemmen – wat zich vertaalt in 15 van de 27 – plus steun van EU-landen die minstens 65% 

van de totale EU-bevolking vertegenwoordigen. 

Volgens diplomatieke bronnen is de Commissie momenteel bezig het voorstel te wijzigen om 

voldoende steun van de lidstaten te winnen. 

“De Commissie zal met een nieuw voorstel komen, dus we wachten erop”, zei een diplomatieke bron 

toen hem werd gevraagd wat hun standpunt zou zijn. 

Een andere bron vertelde EURACTIV ook dat de Commissie “achter de schermen probeert het 

voorstel bij te werken”, op basis van feedback die zij al heeft ontvangen, om “de kans groter te 

maken dat het wordt aangenomen”. 

“Het eerste voorstel was om de wateren te testen, maar nu wordt het gewijzigd op basis van de 

feedback van EU-landen”, aldus de bron. 

Sommige landen, zoals Frankrijk en Slovenië, hebben aangegeven dat zij met enkele aanpassingen 

achter het voorstel van de Commissie zouden kunnen staan. 

De Fransen pleiten bijvoorbeeld voor een verbod op het gebruik van glyfosaat in situaties waarin het 

kan worden vervangen door een haalbaar alternatief – iets waar het land al succes mee heeft 

geboekt. Ondertussen is Slovenië over het algemeen positief, maar heeft het volgens bronnen ook 

enige zorgen geuit over de biodiversiteit. 

Op de vraag of de Commissie van plan is het voorstel dat momenteel op tafel ligt te wijzigen, zei een 

woordvoerder van de Commissie dat zij “daar geen commentaar op kunnen geven” zolang de 

dialogen nog gaande zijn, maar dat het “altijd mogelijk is om nieuwe voorstellen in te dienen om 

rekening te houden met de zorgen”. 

Ondertussen voegde een EU-bron eraan toe dat de Commissie “behoorlijk wat speelruimte” heeft 

om een voorstel te wijzigen als lidstaten echt een “fundamenteel probleem” hebben met de 

belangrijkste componenten van een voorstel. Het is ook mogelijk om het voorstel volledig te wijzigen 

in het geval dat het door EU-landen wordt afgewezen…kortom dit is knap lobbywerk van US-fyto-

farmaceutische sector.  

 


